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Styrelsemöte 2019-02-11 

  Novab Arena 

 

Närvarande; Joachim Magnusson ordf. 

  Camilla Cardell, Ola Kramer, Jimmy Forsberg, Robert Lundahl, 

  Helen Wallin-Börjesson, Ronny Jönsson 

  Per Larsson arenachef 

  Lotta Hjoberg, Maria Ganebäck Mariestads Idrottsallians § 473 

 

§  471 Mötets öppnande 

  Ordf. hälsar de närvarande välkomna och förklarar mötet öppnat. 

 

§  472 Justering 

  Till att justera dagens protokoll utses Jimmy Forsberg 

 

§  473 Mariestads Idrottsallians (IA) 

  Under denna § deltar Lotta Hjoberg och Maria Ganebäck från Idrottsalliansen 

  Inför IA’s årsmöte i mars 2019 besöker repr. från IA några av kommunens  

  större föreningar för att informera om IA’s arbete och att förmå föreningarna 

  att mera aktivt delta i IA’s arbete. 

  Styrelsen lägger informationen till handlingarna. 

 

§  474 Föreningsavslutning  dnr 382 

  Årets gemensamma avslutning äger rum onsdagen den 24 april 2019. 

  Ansvariga lag för avslutningen är FP 03. 

 

§  475 Vänerns Pärla Cup  dnr 442 

  Tills idag är 22 lag anmälda trots minimal marknadsföring 

  Styrgrupp har bildats. 

  Sommaridrotterna är informerade om VPC. Detta enligt Samsyn 

  Ett föräldramöte inför VPC är planerat till 17 alt. 24 mars 2019. 

 

§  476 Personal   dnr 426 

  Mathias Forsling, kanslist 0,5 från 190201 

  Omran Mohana nystartsjobb 0,5 t.o.m. 190423 

  Mikael Fredriksson föräldraledig tiden 190501 – 191231 
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§  477 Föreningsdomare  dnr 434 

  Trots minst 30 utbildade föreningsdomare är det svårt att tillsätta domare 

  vid våra ungdomsmatcher 

  Vilka är problemen? 

  Styrelsen beslutar 

  att uppdra åt Robert och Helen att samla samtliga utbildade föreningsdomare 

  och diskutera problemen och efter ge förslag på förändringar som kan för- 

  bättra tillgången till föreningsdomare. 

 

§  478 Ekonomi 

  Har alla erlagt medlems- och deltagaravgift? Osäkerhet råder om hur det är  

  med de allra yngsta medlemmarna. 

  Föreligger balans- och resultatrapport per 190131. 

  Styrelsen beslutar 

  att uppdra åt Joachim och Helen att undersöka hur stor andel av våra medlem- 

  mar som inte erlagt medlems- och deltagaravgift. 

 

§  479 Sportgrupp herr ekonomi  dnr 462 

  Återupptar ärende enligt § 462. 

  Föreligger skrivelse från Sportgrupp herr med förslag på hur ekonomin för 

  A-lagen kan förstärkas. 

  1. Träningsavgiften höjs för alla med 100:-- kr 

  2. Alla, exkl. arrangemangspersonal, ska erlägga entréavgift vid matcher 

  3. Alla med A-lagskontrakt skall rekrytera en sponsor för minst 3 000:-- kr 

  Styrelsen beslutar 

  att avslå pkt 1 – 2, 

  att ang. pkt 3. Det bör ligga i varje medlems intresse att försöka ordna spon- 

  sorer, men att detta alltid ska förankras hos föreningens sponsorgrupp. 

  att i övrigt lämna Sportgrupp herr’s skrivelse utan åtgärd. 

 

§  480 WIFI i Novab Arena 

  WIFI’t i Novab Arena fungerar inte alltid och då inte överallt inom arenan. 

  I dagens datoriserade värld bör ett wifi fungera till 100 % i en anläggning av 

  Novab Arenas dignitet 

  Styrelsen beslutar 

  att uppdra åt ordförande att tillskriva kommunen i syfte att förmå kommen att 

  koppla upp wifi till 100 % i Novab Arena. 

 

§  481 Hemsidan    dnr 454 

  Styrelsen beslutar 

  att anta av laget.se lämnat samarbetsavtal för tiden 2019-01-25—2023-01-24. 
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§  482 Mewego Passport   dnr 453 

  Återupptar ärende enl. § 465 

  Per informerar om kontakt med Mewego AB och något förslag till överenskom- 

  melse ännu inte har uppnåtts 

  Styrelsen beslutar 

  att tills vidare bordlägga ärendet. 

 

§  483 Utbildning    dnr 457 

  VIBF undersöker behovet av utbildningar inför kommande säsong. Avser samt- 

  liga utbildningsnivåer (Atleten grön, Människan blå, Tema röd) 

  Styrelsen beslutar 

  att uppdra åt Robert att undersöka behovet och meddela VIBF. 

 

§  484 Matcharrangemang rutiner  dnr 466 

  Föreligger information om nu gällande rutiner för matchansvariga vid A-lags- 

  matcher. Då nya verksamheter tillkommit bör en uppdatering av rutinerna ske. 

  Styrelsen beslutar 

  att uppdra åt Helen och Per att se över rutinerna för matchansvariga och  

  uppdatera dem där så behövs. 

 

§  485  Novab Arena   dnr 186 

  a. Belysningen i ”Calles bakficka” bör förbättras. Kontakt har tagits med Anders  

  Svantesson om möjligheten att förbättra belysningen. Kostnad ca 3 000:-- kr 

  b. Mariestads kommun. Protokoll från fastighetssyn av Vadsbohallarna och Tuna- 

  hallen. Per bevakar den fortsatta handläggningen. 

 

§  486 Anmälningar 

  a.  Tjejdag. VIBF inbjuder alla innebandyspelande tjejer i distriktet till matchen 

  mellan IBK Lockerud-IBF Linköping.  dnr 486a 

  b.  VIBF. Nätverksträff i Alingsås 190304. Joachim, Camilla och Ronny deltar. 

      dnr 399 

  c. Närhälsan Mariestad. <rådgivning, bedömning, behandling och rehabilitering av 

  såväl akuta som belastningsrelaterade skador. Dnr 486b 

 

§  487 30/30 fonden ansökan 

  30/30 fonden är ett samarbete mellan Henrik Lundqvist och Unibet och går ut 

  på att uppmärksamma och belöna idrottsföreningar, oavsett idrott, som verkar  

  för sunda värderingar och som ger både trygghet och glädje. 

  Styrelsen  beslutar 

  att uppdra åt Helen och Joachim att skicka i en ansökan. 

 

§  488 Nästa sammanträde 

  är måndagen den 11 mars 2019, klockan 19.00 Novab Arena 
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§  489 Mötets avslutande 

  Ordförande tackar de närvarande för visat intresse och förklarar mötet  

  avslutat. 

___________________ 

 

 

 

 

 

…………………………………………………………………………. ……………………………………………………………………… 
Joachim Magnusson ordf.   Ronny Jönsson sekr. 

 

 

 

…………………………………………………………………………. 
Jimmy Forsberg justering 

   

   

   

   

   

 

  

 

 

 

 

   

 

 


